
PROTOKÓŁ nr XXI/2022 

z sesji Rady Gminy Czernice Borowe, która odbyła się 30 czerwca 2022 r. 

w sali widowiskowej OSP w Czernicach Borowych. 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 10:00, zakończono o godzinie 13:00. 

Na stan 15 radnych – obecnych było 14 według załączonej listy obecności (1 radny dołączył w 

trakcie obrad). 

W obradach udział wzięli: Wójt Gminy – Wojciech Brzeziński, Skarbnik Gminy – Grażyna 

Pszczółkowska, Sekretarz Gminy – Bogumiła Cienkus, Robert Grzelak – Radca prawny, 

Sołtysi, Radny Powiatu Przasnyskiego – Mariusz Szempliński  – zgodnie z listą obecności.  

 

Ad. pkt. 1 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Jacek Bartołd otworzył XXI sesję Rady Gminy Czernice 

Borowe i powitał zebranych. Na podstawie listy obecności, że jest wymagane kworum,  

na 15 radnych obecnych w tej chwili jest 13 i wszelkie podejmowane uchwały będą 

prawomocne. Potwierdzono również obecność używając terminali do głosowania.   

 

Ad. pkt. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, że w tym punkcie będzie przyjmowany porządek obrad. 

Poinformował, że zaproponowany porządek został dołączony do materiałów przedsesyjnych.  

 

Porządek obrad sesji brzmi następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej XX sesji Rady Gminy. 

4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach: 

4. 1. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice 

Borowe na lata 2022 – 2036, 

4. 2. zmiany uchwały nr 211/XIX/2021 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 28 grudnia 

2021 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2022 rok, 

4. 3. określenia średniej ceny jednostki paliwa w  Gminie Czernice Borowe na rok szkolny 

2022/2023, 

4. 4. zmiany Uchwały Nr 163/XVI/16 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia  

28 października 2016 r. w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Czernicach Borowych, 

4. 5. zmiany uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi finansowej jednostkom 

organizacyjnym gminy zaliczanych do sektora finansów publicznych, 

4. 6. debata nad Raportem o stanie Gminy Czernice Borowe za 2021 rok, 

4. 7. votum zaufania dla Wójta Gminy Czernice Borowe, 

4. 8. zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Czernice Borowe za 2021 rok, 

4. 9. udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Czernice Borowe za 2021 rok. 

5. Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej za 2021 r. dla Gminy Czernice Borowe. 

6. Interpelacje radnych złożone na piśmie. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 



8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10.  Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. pkt. 3 

Przewodniczący poinformował, że w tym punkcie przewidziane jest przyjęcie protokołu  

z poprzedniej XX sesji Rady Gminy. Poprosił o zgłaszanie uwag.  

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu: 

za     - 13 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 13 głosami za. 

 

Ad. pkt. 4.1 

Przewodniczący Rady realizując porządek obrad przeszedł do punktu, w którym omawiano 

przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2022 – 2036. 

Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała była omawiana na komisjach wspólnych. 

Szczegółowe zmiany zawierają objaśnienia załączone do uchwały. Zmiany w WPF są 

pokłosiem zmian w budżecie gminy. Przewodniczący Rady zarządził dyskusję. Skarbnik 

omówiła zmiany naniesione w czasie pomiędzy komisjami w dniu 27.06.2022 r. a dniem sesji.  

 

Dyskusji dotyczącej uchwały nie było. 

 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 13 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

 

Na sali obrad obecnych  13 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy przyjęła UCHWAŁĘ nr 232/XXI/2022 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 

30 czerwca 2022 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2022 – 2036. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu. 

 



Ad. pkt. 4.2 

Przewodniczący Rady realizując porządek obrad przeszedł do punktu, w którym omawiano 

przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 211/XIX/2021 Rady Gminy Czernice Borowe 

z dnia 28 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2022 rok.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała była omawiana na komisjach wspólnych. 

Skarbnik Gminy przy omawianiu zmiany WPF omówiła zmiany do budżetu. Skarbnik omówiła 

zmiany naniesione w czasie pomiędzy komisjami w dniu 27.06.2022 r. a dniem sesji. Skarbnik 

wprowadziła zmianę w MIAS Mazowsze sołectwa Dzielin, dotację na pomoc uchodźcom z 

Ukrainy, zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Dalszej dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 13 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

 

Na sali obrad obecnych  13 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy przyjęła UCHWAŁĘ nr 233/XXI/2022 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 

30 czerwca 2022 r. w sprawie z zmiany uchwały nr 211/XIX/2021 Rady Gminy Czernice 

Borowe z dnia 28 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt. 4.3 

Przewodniczący Rady realizując porządek obrad przeszedł do punktu, w którym omawiano 

przyjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w  Gminie Czernice 

Borowe na rok szkolny 2022/2023. 

Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała była omawiana na komisjach wspólnych. 

Przewodniczący odczytał uzasadnienie do uchwały i zarządził dyskusję.  

Dyskusji nie było. 

 

 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 13 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

 

Na sali obrad obecnych  13 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 



Rada Gminy podjęła UCHWAŁĘ nr 234/XXI/2022 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 

30 czerwca 2022 r. w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w  Gminie Czernice 

Borowe na rok szkolny 2022/2023. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt. 4.4 

Przewodniczący Rady realizując porządek obrad przeszedł do punktu, w którym omawiano 

przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 163/XVI/16 Rady Gminy Czernice Borowe 

z dnia 28 października 2016 r. w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Czernicach Borowych, Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała była 

omawiana na komisjach wspólnych. Przewodniczący odczytał uzasadnienie do uchwały i 

zarządził dyskusję.  

 

Dyskusji nie było. 
 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 13 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

 

Na sali obrad obecnych  13 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy podjęła UCHWAŁĘ nr 235/XXI/2022 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 

30 czerwca 2022 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr 163/XVI/16 Rady Gminy Czernice Borowe 

z dnia 28 października 2016 r. w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Czernicach Borowych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt. 4.5 

Przewodniczący Rady realizując porządek obrad przeszedł do punktu, w którym omawiano 

przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 

finansowej jednostkom organizacyjnym gminy zaliczanych do sektora finansów publicznych 

Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała była omawiana na komisjach wspólnych, 

zachęcił do zabierania głosu w dyskusji.  

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 13 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

 

Na sali obrad obecnych  13 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 



Rada Gminy przyjęła UCHWAŁĘ nr 236/XXI/2022 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 

30 czerwca 2022 r. w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi finansowej jednostkom 

organizacyjnym gminy zaliczanych do sektora finansów publicznych. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. pkt. 4.6 

Przewodniczący Rady realizując porządek obrad przeszedł do punktu - debata nad Raportem 

o stanie Gminy Czernice Borowe za 2021 rok. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w materiałach dla Radnych przekazany był Raport o 

stanie Gminy, który zgodnie z ustawą o Samorządzie Gminnym przygotował Wójt Gminy. 

Raport ten był dostępny na stronie Gminy Czernice Borowe w dniu 31 maja 2022 r., otrzymali 

go również Państwo Sołtysi. Po zapoznaniu się jest przewidziana debata. W debacie biorą 

udział Radni oraz mieszkańcy jednak zgłoszenie mieszkańca do debaty musi wpłynąć do 

Przewodniczącego Rady na 1 dzień przed debatą. Ponadto osoba chcąca wziąć udział w debacie 

musi mieć poparcie 20 osób. Do tej pory nie wpłynęło żadne zgłoszenie, więc udział w debacie 

mogą wziąć tylko Radni. Ewentualne uwagi pozostałych osób mogą być przyjęte w wolnych 

wnioskach.  

Przewodniczący otworzył debatę nad raportem. 

Przewodniczący Rady zaakcentował, że dużą część naszego budżetu pochłania oświata, stąd 

coraz mniej środków może być dysponowanych na inwestycje.  

Przewodniczący Rady poinformował, że raport obejmuje stan finansów gminy, wykonanie 

wydatków inwestycyjnych, stan realizacji funduszu sołeckiego, informacje o mieniu 

komunalnym, informacje o realizacji polityki strategii, realizację gospodarowania zasobem 

mieszkaniowym. W części analitycznej zawierane są informacje na temat edukacji, kultury, 

pomocy społecznej, bezpieczeństwa publicznego, gospodarowania odpadami. Jednym słowem 

raport określa całą działalność Wójta Gminy, który realizuje uchwały Rady Gminy.  

Radny Cezary Kołakowski zapytał o stan środków transportowych, figuruje tam samochód 

Lublin. Wójt gminy przyznał, że ewidencyjnie samochód nie został zdjęty ze stanu. Wójt 

zdeklarował, że sprawdzi, czy samochód został zezłomowany w 2021 czy w 2022 r.  

Przewodniczący Rady zreferował stan budżetu na zakończenie  2021 r. Omówił procentowy 

udział wydatków z budżetu w danych działach. Zmniejszył się dług gminy. Zmniejszył się 

również % udziału środków z budżetu na inwestycje. Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że 

mniejsza nam się liczba ludności.  W 2021 r. pozyskano 814 000,00 zł na różne inwestycje, na 

kanalizację 1 300 000,00 zł. Część inwestycji została współrealizowana ze środków funduszu 

sołeckiego.  

Przewodniczący Rady zamknął debatę nad raportem.  

 

Ad. pkt. 4.7 

Przewodniczący Rady realizując porządek obrad przeszedł do punktu, w którym omawiano 

przyjęcie uchwały  w sprawie votum zaufania dla Wójta Gminy Czernice Borowe. 

Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała była omawiana na komisjach wspólnych, 

zachęcił do zabierania głosu w dyskusji.  

 



Dalszej dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 13 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

 

Na sali obrad obecnych  13 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy przyjęła UCHWAŁĘ nr 237/XXI/2022 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 

30 czerwca 2022 r.  w sprawie votum zaufania dla Wójta Gminy Czernice Borowe. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt. 4.8 

Przewodniczący Rady realizując porządek obrad przeszedł do punktu, w którym omawiano 

przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Czernice Borowe za 2021 rok. 

Do obrad dołączył Radny Andrzej Borkowski.  Na sali obecnych 14 radnych. Przewodniczący 

Rady poinformował, że uchwała była omawiana na komisjach wspólnych.  Przewodniczący 

Rady Gminy odczytał uchwałę nr I/49/2022 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Czernice Borowe 

z dnia 30 maja 2022 roku o opinii wykonania przez Wójta Gminy Czernice Borowe budżetu 

gminy za rok 2021 i w sprawie wniosku o absolutorium dla Wójta Gminy Czernice Borowe 

oraz uchwałę nr 3.e./39/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Warszawie z dnia 8 kwietnia 2022 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta 

Gminy Czernice Borowe sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2021 rok. 

Przewodniczący Rady zarządził dyskusję, nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 14 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

 

Na sali obrad obecnych  14 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy przyjęła UCHWAŁĘ nr 238/XXI/2022 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 

30 czerwca 2022 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Czernice Borowe za 2021 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt. 4.9 

Przewodniczący Rady realizując porządek obrad przeszedł do punktu, w którym omawiano 

przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Czernice Borowe za 2021 rok. Przewodniczący Rady poinformował, że 



uchwała była omawiana na komisjach wspólnych. Przewodniczący Rady Gminy odczytał 

uchwałę nr 3.f.1/207/2022Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie z dnia 8 czerwca 2022 roku w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Czernice Borowe w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Czernice Borowe za 2021 rok. 

Przewodniczący Rady zarządził dyskusję, nikt nie zabrał głosu. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 14 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

 

Na sali obrad obecnych  14 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy przyjęła jednogłośnie UCHWAŁĘ nr 239/XXI/2022 Rady Gminy Czernice 

Borowe z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu Gminy Czernice Borowe za 2021 rok. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.  

Wójt Gminy podziękował za udzielenie absolutorium. Zaznaczył, że ostatni rok był rokiem 

trudnym. Nadmienił, że rozwaga kazała kilka inwestycji odsunąć na drugi plan. Wykonanie 

budżetu wyszło pozytywnie. Wójt podziękował, Radnym, Sołtysom i Pracownikom Urzędu za 

owocną współpracę.  

 

 

Ad. pkt. 5 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt  dotyczy przyjęcia oceny zasobów pomocy 

społecznej za 2021 r. dla Gminy Czernice Borowe. Ocena zasobów prezentuje całokształt 

pracy na rzecz pomocy społecznej w 2021 r. Przewodniczący zarządził dyskusję. Nikt nie 

zabrał głosu.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przyjęcie sprawozdań: 

za     - 14 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0  

Na sali obrad obecnych 14 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy przyjęła ocenę zasobów pomocy społecznej za 2021 r. dla Gminy Czernice 

Borowe. Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

 

 



Ad. pkt. 6 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt 6 dotyczy interpelacji złożonych na piśmie – 

takowych nie było.  

 

Ad. pkt. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt 7 dotyczy odpowiedzi na interpelacje 

złożonych na piśmie – takowych nie było. 

  

Ad. pkt. 8 

Wójt Gminy złożył sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. Radni i Sołtysi otrzymali  

to sprawozdanie z materiałami sesyjnymi. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. Wójt 

uzupełnił sprawozdanie: 

W sprawie inwestycji i projektów, Wójt poinformował, że przygotowujemy dokumentację do 

przebudowy i rozbudowy kanalizacji, przewidujemy realizację z końcem 2022 r.  To zadanie 

to też modernizacja Stacji Uzdatniania Wody. Wójt poinformował, że złożono wniosek od 

PROW na drogi, złożyłyśmy również wniosek na modernizację SUW opiewający na prawie 

7,5 mln. Czekamy na rozstrzygniecie Polskiego Ładu w ramach wniosków dedykowanych dla 

miejscowości po PPGR. Przygotowujemy program funkcjonalno-użytkowy na 

termomodernizację szkoły, jesienią zaplanowano kolejny nabór, przygotowujemy 

dokumentację. Obszar termomodernizacji jest preferowany, jeśli kilka możliwości pozyskania 

środków, musimy mieć gotową dokumentację w momencie naboru. Przygotowywana jest 

koncepcja rozwoju infrastruktury wokół Sanktuarium Św. Stanisława Kostki w Rostkowie. W 

ramach tego zadnia chcemy zmodernizować budynek szkoły w Rostkowie oraz budynek 

wielorodzinny. Projekt złożony zostanie w koalicji z powiatem i miastem Przasnysz. Wójt 

poinformował, że przeprowadzona zostanie sterylizacja zwierząt oraz stworzona zostanie 

ewidencja psów. Wójt poprosił o pomoc sołtysów w stworzeniu ewidencji. Każdy mieszkaniec 

zobowiązany jest poinformować gminę o posiadanych zwierzętach. Projekt dofinansowano ze 

środków Marszałka Województwa. Wójt zwrócił się do mieszkańców o zwoływanie zebrań w 

sprawie funduszu sołeckiego  z udziałem wójta. Chce przedstawić mieszkańcom propozycję 

wymiany opraw oświetlenia ulicznego na oprawy LEDowe z funduszu sołeckiego, co stworzy 

oszczędności wydatków. Taka forma pozwoli na utrzymanie funduszu sołeckiego na przyszłe 

lata. Wójt zwrócił się o składanie ankiet do Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków. 

Termin mija 30 czerwca, niezależnie zwrócił się o przekazanie informacji mieszkańcom. Każdy 

zobowiązany jest złożyć ten dokument, gdy mieszkaniec nie złoży deklaracji gmina 

zobowiązana jest do wszczęcia postępowania w sprawie niezłożenia deklaracji. Kary mogą 

wynosić do 5 000,00 zł. Skorzystanie z możliwości zakupu węgla w sklepie PGG jest także za 

okazaniem wpisu do CEEB. Na dzień dzisiejszy spłynęło około 700 wniosków. Wójt 

podziękował za aktywność organizacjom pozarządowym. Organizacje pozyskują środki na 

organizację imprez, zakupy wyposażenia do świetlic. Pani Radna Grażyna Wójcicka zapytała 

o rozpoczęcie oszczędzania w oświacie, jakie gmina ma plany wobec innych instytucji, 

wyraziła pogląd, że Gminne Centrum Informacji jest nieaktywne. Wójt Gminy wyjaśnił, że 

Gmina rzeczywiście analizuję wydatki na oświatę, będziemy dążyć do szukania oszczędności. 

W stosunku do podobnej wielkości samorządów mamy wyższe wydatki niż mówią statystyki. 

W szkole w Rostkowie nie będzie klasy 8, co spowoduje zmniejszenie etatów. 2 roczniki są 



przestępne i nie ma klas. Wobec tego prognozuje się ograniczenie działalności szkoły. Rodzice 

wyrażają akceptację tego stanu rzeczy. Podobna sytuacja jest w szkole w Węgrze, kilkoro 

rodziców przepisało już dzieci do innych szkół. W najbliższym tygodniu Wójt zdeklarował 

dyskusję z rodzicami, którzy posyłają dzieci do szkoły w Węgrze. Szkoła jest niepubliczną 

prowadzoną przez stowarzyszenie. W szkole w Czernicach Borowych także zmniejszono etaty, 

zabrakło etatów  dla kilku osób. W ślad za tym pojawią się pierwsze oszczędności. W sprawie 

Gminnego Centrum Informacji Wójt wyraził zdanie, że nie podjął jeszcze decyzji w sprawie 

likwidacji. Jest tam etat osoby na urlopie macierzyńskim, drugi etat to kierownik GCI. 

Planowane jest zluzowanie pomieszczeń  GCI dla KGW i stowarzyszeń. Wójt wyraził zdanie, 

że jeszcze nie podjął ostatecznie decyzji w sprawie likwidacji GCI. Radny Cezary Kołakowski 

zapytał o wnioski z Polskiego Ładu. Przeszedł wniosek na Inkubator przedsiębiorczości w 

Chojnowie. Radny poprosił o rozwinięcie informacji, jakie będą korzyści dla gminy, jaki wkład 

gminy. Mieszkańcy proszą o takie informacje - dodał. Wójt potwierdził, że Gmina otrzymała 

promesę na Inkubator w Chojnowie. Nie był to wniosek priorytetowy, a otrzymał 

dofinansowanie. Priorytetem była termomodernizacja szkoły, co ograniczyłoby wydatki na 

ogrzewanie budynku. Inwestycja to remont kolejnych budynków wokół dworu. Nakaz 

konserwatorski wskazuje na ratowanie zabytku. Inkubator to wparcie rozwoju gospodarczego, 

edukacyjnego uczelni wyższych (SGGW, UWM). Pojawia się propozycja współpracy z 

Politechniką Warszawską. Inkubator to wsparcie dla przedsiębiorców, porady merytoryczne, 

księgowe. Oprócz tego przewidziano stworzenie klastra gospodarczego. Trwają szczegółowe 

negocjacje. Wójt zdeklarował, że będzie dążył do samowystarczalności obiektu. Szukany jest 

wkład własny do inwestycji, Mazowiecki Wojewódzki Konserwator Zabytków wyraził wolę 

włączenia się w inwestycję. Przykład remontu dworku w Chojnowie pokazuje, że można robić 

duże inwestycje z niewielkim wkładem finansowym. Remonty budynków podniosą 

jednocześnie wartość nieruchomości w Chojnowie. Na popularności zyskuje nasza kolejka, 

Sanktuarium w Rostkowie, połączenie tych obiektów stworzy ciekawą ofertę w regionie – 

nadmienił Wójt.  

 

Ad. pkt. 9 

Wolne wnioski i zapytania.Przewodniczący Rady poinformował, że w tym punkcie porządku 

obrad przewidziane są wolne wnioski i zapytania. Zachęcił do zabierania głosu. 

Radna Anna Dzierzęcka zgłosiła uszkodzenie drogi w Grójcu, przy mostku przy p. 

Sz********* i S********. Zrobiła się niebezpieczna wyrwa. Radna poprosiła o edukację w 

zakresie segregacji w odpadów, zaproponowała organizację spotkań z Kołami Gospodyń 

Wiejskich. Radny Ryszard Bońkowski zgłosił problem z odpadami (workami po nawozach). 

Radny Ryszard Bońkowski zwrócił się o poprawę bezpieczeństwa na skrzyżowaniu dróg w 

miejscowości Pawłówko (droga w kierunku miejscowości Rudno Jeziorowe) poprzez usunięcie 

zakrzaczeń. W ostatnim czasie doszło w tym miejscu do śmiertelnego wypadku. Radny 

podziękował za wsparcie rodziny z Jastrzębca. Radny Cezary Kołakowski zapytał o kanalizację 

na ul. Sadowej, zgłosił studnię naprzeciwko poczty (wystającą ponad linię jezdni), zapytał o 

drogę 544.  

Wójt wyjaśnił, że zgłosi drogę w Grójcu do naprawy. W sprawie odpadów Wójt przyznał racę, 

że edukacja nie jest skuteczna. Mamy aplikację dotyczącą segregacji. Wójt przyznał, że 

włączenie KGW do edukacji jest dobrym pomysłem. Może to być także wsparcie segregacji 



odpadów z cmentarzy. Spółdzielnia socjalna może również włączyć się w walkę z problemem. 

Ilość odpadów na cmentarzach zależy także od nas samych. Dobrym obyczajem jest zabieranie 

odpadów z cmentarza, co ogranicza ich ilość w kontenerach. W sprawie odpadów rolniczych 

wójt poinformował,  że złożono wniosek w tej sprawie. Wójt Gminy wyjaśnił, że drogi zgłoszone 

przez Pana Radnego Bońkowskiego są drogami powiatowymi, zdeklarował, że zwróci się do Starostwa 

Powiatowego w Przasnyszu o poprawę bezpieczeństwa na wyżej wymienionym skrzyżowaniu.   

W sprawie kanalizacji wójt wyjaśnił, że w ciągu 2 miesięcy powinna powstać dokumentacja 

projektowa. Mieszkańcy zgłaszają akces do inwestycji, zatem dokumentacja kanalizacji 

ewoluuje. Studnie na ul. Długiej zostaną zmonitorowane i w miarę możliwości poprawione.  

W sprawie drogi 544 Wójt upewnił, że inwestycja będzie realizowana. Trwają prace 

zmieniające dokumentację. Droga musi być wyremontowana bo stwarza duże 

niebezpieczeństwo.   

Przewodniczący Rady zaprosił zebranych na spotkanie samorządowe o godz. 15:00.  

 

Ad. pkt. 10 

Przewodniczący Rady podziękował za udział w sesji w tym wyjątkowym czasie. Po 

wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął XXI sesję Rady Gminy 

Czernice Borowe. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała 

Monika Łukasiak 

 


